
CEGLÉD VÁROS ROMA NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATA 
2700 CEGLÉD, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 
Száma: 12/939/2015. 

K I V O N A T 
 

Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2015. január 19-ei 
ülésének jegyzőkönyvéből: 

 
1/2015. (I. 19.) CRNÖ határozat 

Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Cegléd Város Önkormányzatával kötött 
Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 

 
Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzetiségek jogairól 
szóló 2011. CLXXIX. törvény 80. § (2) bekezdésében foglalt hatáskörben eljárva 
 
1.) Cegléd Város Önkormányzatával 2014. december 18-án kötött Együttműködési megállapodást 

a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező tartalommal továbbra is fenntartja, azt nem 
kívánja módosítani. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére 
Határidő: azonnal    Felelős: Jakab István elnök 
 
2. Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 
 Szakmai előterjesztő: Sziváki Ibolya 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyv 2. melléklete) 
 
Sziváki Ibolya jegyzői megbízott: Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Szervezeti 
és Működési Szabályzata 3.4.3 d) pontja értelmében minden Képviselő-testületi ülésen napirendre 
kell tűzni a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót. Azokat a határozatokat 
tartalmazza az előterjesztés, melyeket eddig a Cegléd Város Roma Nemzetiségi 
Önkormányzatának Képviselő-testülete hozott. Ezen döntések mind közléssel teljesítve lettek, 
illetve egy esetben volt határidő megjelölve, de az is már teljesített.  
 
Jakab István elnök: Megkérdezi, hogy az előterjesztéshez van-e kérdés, egyéb hozzászólás. 
 
További hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a 
Képviselő-testület egyhangú, 3 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta:  

 
 

2/2015. (I. 19.) CRNÖ határozat 
Ceglédi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. október 27-ei és 2014. 

december 18-ai ülése között megtartott ülésein hozott határozatainak végrehajtásáról szóló 
beszámoló elfogadása 

 
Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete - 
 
1.  Elfogadja Cegléd Város Roma Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. október 27-ei és 

2014. december 18-ai ülése között megtartott ülésein hozott határozatainak végrehajtásáról 
szóló beszámolót. 

2.   Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal           Felelős: Jakab István elnök 
 
 



3. Egyebek 
 
Jakab István elnök: A további munkánkkal, Cegléd Város Önkormányzatával kötött 
együttműködési megállapodásunkkal kapcsolatban szeretnénk egy pár szóban az Alpolgármester 
asszonnyal egyeztetni. A megválasztásunk óta eltelt időre én személy szerint 49 ezer forint 
tiszteletdíjat kaptam, amiből sajnos még az adósságaimat sem tudom fizetni, nem pedig a 
családomat eltartani. Ez a helyzet a képviselő társaimnál is fennáll. Ügyfélfogadási időben mindig 
itt vagyunk az irodában, a többi időben pedig szintén a roma lakosság ügyeiben intézkedünk. Mi 
szeretnénk, hosszútávon, hatékonyan együttműködni a Cegléd Város Önkormányzatával, de sajnos 
nekünk is vannak kiadásaink, családunkat el kell tartani. Beadtunk Cegléd Város 
Önkormányzatának egy költségvetést, melyben részleteztük a tervezett feladatainkat, és azok 
költségeit. Meg szeretnék kérdeni az Alpolgármester asszonyt, hogy ezzel kapcsolatban tud-e 
tájékoztatni minket. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. Mint arról már telefonon tájékoztattam az 
Elnök urat, Cegléd Város Önkormányzatának nincs módja és lehetősége az Önök tiszteletdíját 
megemelni, ennek összegét törvény szabályozza. Nekem lenne egy javaslatom. A Lungo-Dromtól 
nem lehet kérni anyagi támogatást azon képviselők részére, akik a szervezet támogatásával került be 
a nemzetiségi önkormányzatokba? Ha jól tudom, a választást követően a Polgármester úr ígéretet 
tett arra, hogy a 2015. évre meg fogják Önök kapni támogatásként a volt nemzetiségi referens és az 
adminisztrátor 2014-ben megállapított megbízási díját és annak járulékait. Most folynak az idei 
költségvetés tárgyalások, azok lezárásáig és elfogadásáig türelmüket kérem, és akkor térjünk majd 
vissza erre a témára. 
 
Jakab István elnök: A Lungo-Drom sajnos nem tud semmilyen támogatást adni.  
 
Sziváki Ibolya vezető-főtanácsos: A képviselő-testület az alakuló ülésen megszavazta, hogy mennyi 
legyen a tiszteletdíja a tisztségviselőknek és a képviselőnek. Ezt a törvény adta kereteken belül 
határozták meg. Ennél több tiszteletdíj nem adható. Ha Cegléd Város Önkormányzata megszavazza a 
Nemzetiségi Önkormányzatnak a Polgármester úr által említett összeget, azt csak az önkormányzat 
működésére tudják majd fordítani. A központi támogatás összege még nem ismert, azt majd január 31-ig 
teszik közzé. 
 
Jakab István elnök: Én azt szerettem volna megkérdezni, hogy a város vezetése tudja-e támogatni a 
mi célkitűzéseink, terveink megvalósítását, ami nem 4 órát, hanem 8 órát is igénybe fog venni. A 
Ceglédi Rendőrkapitányságtól érdeklődtek, hogy milyen kulturális és sport rendezvényeink vannak, 
lesznek, mert szeretnének ők is ezeken részt venni. Sajnos nem tudtunk még mit mondani, mert nem 
ismert az összeg, amiből majd tudunk költségvetést készíteni. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Szeretném tájékoztatni Önöket, hogy ideiglenesen biztosítunk a 
pénteki sport rendezvényre, az „1 %-os kupára” 10 darab mezt, hogy részt tudjanak ezen a 
rendezvényen venni. Későbbiekben, majd olyan egységes mezeket kapnak, amelyeket további sport 
rendezvényeken viselni tudnak. A 10 ezer forintos nevezési díjat is a Polgármester a polgármesteri 
keretéből biztosítja a nemzetiségi csapatnak. Szeretnék gratulálni a szemétszedéshez amit hétvégén 
a Puttony utcában szerveztek.     
 
Jakab István elnök: Sajnos nagyon sok szemét volt. A Cegléd Város Önkormányzata biztosított egy 
konténert, valamint Klément György képviselő úr is. De sajnos ez a két konténer sem volt elég, még 
maradt kint szemét. Havonta legalább egy konténerre lenne szükség ahhoz, hogy ne halmozódjon 
fel azon a városrészen a sok hulladék. Sajnálatos, hogy nem csak az ott lakók hordják oda a 
szemetet, hanem utánfutókkal odaszállítják a város már részéről. 
 



Jakab Péter elnök-helyettes: Örvendetes, hogy azt halljuk a roma lakosságtól, hogy nem akarják, 
hogy a más településről letelepedni szándékozó romák Cegléden letelepedjenek. Olyan emberek 
ezek, akiknek nincs saját megélhetésük, nincs hol lakniuk. Szeretnénk kapni, még ha használtan is 
egy gépkocsit, hogy a Puttony utcába, Ugyerba ki tudjunk menni az emberekhez. Sajnos napi 
kapcsolatban kell lenni velük ahhoz, hogy az alapvető életviteli hiányosságok leküzdésében tudjunk 
nekik segíteni. Sokan még a földművelés alapjait sem ismerik. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Pont e témában ajánlotta fel segítségét a Mezőgazdasági 
Technikum egyik tanára, egy gazda. Ha szerveznek csoportokat az Ugyerba pl. az általános 
iskolába, a Puttony utcában a KMB irodában, akkor ingyenesen, önként gyakorlati és elméleti 
oktatást tart a gazdálkodással kapcsolatban. Indul a Start munkaprogram, amit már említettem is az 
Elnök úrnak. E program keretében lesz lehetőség munkára, lesz lehetőség felügyelő munkára is. Ez 
napi 8 óra munkavégzést jelent bruttó 79 ezer forintért. A cél az, hogy minél több embert bevonjunk 
ebbe a munkába, de egy kiegyenlített teljesítményt várunk el a dolgozóktól. A programban több célt 
fogalmaztunk meg, mint például a belvíz elvezetés, volt honvédség épületében betonlapok 
készítése, mezőgazdasági utak rendbetétele, illegális hulladéklerakók felszámolása, kerékpárutak, 
járdák karbantartása, energiafűz termelése. 
 
Jakab István elnök: Köszönjük, hogy a romákra is gondoltak ebben a programba. Próbálunk segíteni 
abban, hogy a megfelelő emberek legyenek kiválasztva erre a munkavégzésre. Örülünk annak, ha 
minél több ember el fog tudni majd helyezkedni, mert akkor valószínű, hogy a bűnözés is csökkeni 
fog a romák körében Cegléden. Jó lenne, ha mi is, mint képviselők a munkairányításban részt 
tudnánk venni, mert talán mi jobban szót tudnánk érteni velük, a mi általunk mondottakat talán 
jobban elfogadják. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Nekünk is az a célunk, hogy minél több embert bevonjunk a 
programba. Legfontosabb az lenne, hogy tudatosítsák az emberekben, hogy amit csinál annak 
haszna van, a város attól szebb, tisztább és élhetőbb lesz. A kormányzati szándék is az, hogy 
dolgozzon meg mindenki a pénzéért és ne segélyekért álljanak sorba. Mint tudják Önök is, hogy 
március 1-től megváltozik a segélyezési rendszer.  
 
Sziváki Ibolya vezető-főtanácsos: Szeretném tájékoztatni a Tisztelt Képviselő urakat, hogy 2015. január 
31-ig vagyonnyilatkozat leadási kötelezettséget ír elő a jogszabály. Az ülést követően szeretném 
kiosztani a nyomtatványokat és kérem, hogy határidőre ezeket adják le. 
 
Jakab István elnök: Köszönjük szépen a jelzést, lefogjuk időre adni a nyomtatványokat. 
Amennyiben nincs további hozzászólás megállapítom, hogy az ülés napirendjeink megtárgyalásra 
kerültek, az ülést ezennel – 10:36 órakor – bezárom! 

 
K. m. f. 

 
 

Sziváki Ibolya Jakab István 
jegyzői megbízott elnök 
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